
PROTOKÓŁ NR 11/2019

z posiedzenia Komisji Gospodarczej Rady Gminy, które odbyło się w dniu 11 października 
2019 r.

Posiedzenie trwało od godz. 1300" 1500 

W posiedzeniu udział wzięli:
Członkowie komisji: lista obecności w załączeniu do protokołu, 
oraz:

- Dorota Wróbel- Zastępca Wójta Gminy Dąbrówka;
- Agnieszka Adam- Skarbnik;
- Marcin Szerszenowicz- Kierownik Referatu Drogownictwa i Realizacji Inwestycji,
- Grzegorz Ryk-Sołtys wsi Wszebory.

Otwarcia posiedzenia komisji dokonał Pan Marek Pasoń, powitał zebranych i poinformował, 
że dzisiejszy porządek obrad przedstawia się następująco:

1. Otwarcie posiedzenia;

2. Rozpatrzenie podań do komisji;

3. Sprawy różne;

4. Zakończenie posiedzenia.

Przebieg posiedzenia komisji

Ad. 1 Przewodniczący komisji dokonał otwarcia posiedzenia stwierdzając kworum. Głos 

zabrała Pani Agnieszka Adam w sprawie przedstawienia komisji zmiany do uchwały 

budżetowej na rok 2019 oraz zmiany do uchwały w sprawie wieloletniej prognozy finansowej 

Gminy Dąbrówka na lata 2019-2027.

Pani Dorota Wróbel zgłosiła kolejny temat do omówienia przez komisję komunikacja- 

transport zbiorowy. Głos zabrała Pani Agnieszka Janas informując, iż został złożony wniosek 

o dofinansowanie na okres dwóch miesięcy na dodatkową linię „Kuligów- Trojany- 

Kuligów”, który obejmować będzie 5 kursów dziennie do końca roku. Wkład własny wynosi 

■ 15 840, 00 zł (wkład własny w wysokości 66%) natomiast kwota dofinansowania wynosi 

7 920, 00 zł. Forma dopłaty dofinansowania obejmuje jednej złotówki do 1 kilometra. 

Po przeprowadzonych rozmowach z przewoźnikiem ustalono przedstawioną linię. Od nowego 

roku będą nowe nabory i autobusy te w wyniku pozytywnej weryfikacji będą kursowały od 
poniedziałku do piątku. Trasa będzie obejmować wymienione miejscowości w formie 36



przystanków i będzie kursować 44 razy w tą i z powrotem: Kuligów -Józefów- Ludwinów 

Kowalicha- Marianów- Dręszew -Dąbrówka -Karpin -Trojany- Zaścienie -Wszebory. 

Warunkiem otrzymania dofinansowania jest stworzenie nowej linii autobusowej. Wkład 

własny do przedstawionej linii jest to wkład w wyniku uwolnienia środków z linii R5.

Pan Marek Pasoń poruszył temat budowy wiaty przystankowej w miejscowości Małopole. 

Komisja podjęła decyzje o przydzieleniu Środków z komisji na powyższy cel 

w kwocie 6000, 00 zł.

Ad. 2 Następnie Komisja zapoznała się z podaniami, które wpłynęły do Komisji 

Gospodarczej. Podania wpłynęły od:

- Sołtysa wsi Kowalicha Pani Beaty Socha- Włodarczyk w sprawie środków na utwardzenie 

dróg gruntowych w miejscowości Kowalicha;

- Radna Gminy Dąbrówka- Pani Edyta Zaręba w sprawie przyznania kwoty w wysokości 

5 000, 00 zł na wykonanie rury przepustowej do istniejącego już przepustu na ul. Sosnowej 

we Wszeborach, który odbiera całą wodę schodzącą z Karolewa a wypływa ze wsi Wszebory;

- Radny Gminy Dąbrówka- Pan Wiktor Oleśkiewicz z prośbą o przeznaczenie dodatkowych 

środków pieniężnych w wysokości 4 000, 00 zł na utwardzenie drogi gminnej- ul. Zapolna.

- pismo od mieszkanki miejscowości Trojany z prośbą o zapoznanie się z pismami złożonymi 

do Urzędu Gminy oraz wyjaśnienie opisu odpływu wody z rowu wraz z przepustami.

Pan Marcin Szerszenowicz wyjaśnił, iż były udzielane odpowiedzi z ustaloną na spotkaniach 

w terenie koncepcją odwodnienia. W wyniku otrzymania innej odpowiedzi od Sołtysa na 

zebraniu wiejskim Wnioskodawczyni nie zgadzają się obie opisane koncepcję odpływu wody. 

Prosi również o pisemny opis potwierdzający odpływ wody z rowu z przepustami. 

Wnioskodawczyni uczestniczyła w spotkaniach w terenie z pracownikami Urzędu i jest 

poinformowana o całym przebiegu sytuacji i realizacji zadania.

Komisja zapoznała się z pismami, które wpłynęły do Komisji i przydzieliła następujące 

środki:

- dla miejscowości Małopole przyznano kwotę 6 000, 00 zł na wykonanie wiaty 

przystankowej;

- dla miejscowości Kowalicha przyznano łączną kwotę 4000, 00 zł;

- dla miejscowości Karolew przyznano kwotę 3 500, 00 zł;

- dla miejscowości Kuligów przyznano kwotę 3 500, 00 zł;



Ad. 3 W sprawach różnych nie poruszono dodatkowych zagadnień.

Ad. 4 Po wyczerpani powyższego porządku zamknięcia posiedzenia dokonał prowadzący, 
dziękując obecnym za udział.

Na tym protokół zakończono.

1 .

2.

3.

4.

5.

Pasoń Marek

Wójcik Grzegorz 

Banasiak Marek 

Kamil Bielecki 

Oleśkiewicz Wiktor . .... w!.


